
 
Skolebestyrelsesmøde Fladsåskolen 

Dato: Torsdag d. 11. februar 2021 

Tid: 19.00 – 21.00  

Sted: Teams 

 

Tilstede: Heidi Nonbo, Anders Rostgaard Birkmann, Sine Stricker Jakobsen, Karen Berner Skipper, 

Nina Lise, , Charlotte Roest, Charlotte Nielsen, Rikke Næstholdt, Rasmus Leen Olsson, Mikkel Kærvi 

Christensen, Oscar Hansen, Catharina Specchio, Søren Holm Christensen og Bo Hauge Laursen.  

 

Afbud: Camilla Nerup 

 

Fraværende:  

 

Referat: Søren Holm Christensen  

 

Dagsorden 

49.  Godkendelse af dagsorden 

Referat:   

- Godkendt 

 

50.  Punkter til eventuelt  

Referat:   

Ingen punkter 

 

51. Nyt fra elevrådet  

(10 min) 

Referat:   

Korskilde:   

- Elevrådets medlemmer har snakket om hvordan det er at være hjemme i Coronatiden, 

ellers har der ikke været holdt møder  

Mogenstrup:  



 
- Der har ikke været afholdt elevrådsmøde, men elevrådet er sammen med 

elevrådskontaktlærer, Tina Wacher, i gang med at lave en videobesked til eleverne på 

Mogenstrup. 

 

52 

Kort Nyt  

(alle / 20 min)  

Referat:  

- Podning på Fladsåskolen:  Vi gik i gang i onsdags, da vi var i den heldige situation at 

Fladsåskolen har fået ansat en poder, der er uddannet og har allerede nu podet over 

1000 gange. Skolen har derfor ikke skulle vente på en kursusdag for poder og vi er som 

den eneste skole derfor allerede i onsdags gået i gang med podningen, mens de andre 

skoler først går i gang i uge 8. Det er kun personalet, der indtil videre kan blive testet. 

Skolen opfordrer til at tage testen men den er frivilligt. Fremadrettet vil der blive tilbudt 

to testninger om ugen på begge matrikler. 

- Bo orienteret om der i øjeblikket i kommunen er en politiks debat om hvor mange 

lektioner de hjemsendte elever skal have, politikerne er ikke enige, men det er foreløbig 

endt med at 5. – 7. klasse skal have 5 lektioner pr. dag, 8. kl 25 lektioner pr. uge + 2 til 

valgfag og og 9 klasserne skal følge deres timetal minus valgfag. Dog kan der komme 

ændringer i løbet af uge 7.  

- 9 klasses eleverne skal op til 4 (6) eksamener. 1 mundtlig og 3 skriftlige i dansk og en 

mundtlig og en skriftlig i matematik samt engelsk mundtligt. 

- Stor ros til forældrene, der bliver bakker op om de Corona-retningslinjer skolen følger/ 

har lavet.  

 

 

 

53. Nyt fra formandsgruppen 

(Heidi / 15 min) 

Referat: 

- Heidi orienteret om hun blev bedt om at komme med en formands vurdering på hvor 

mange timerne eleverne skal have i hjemme undervisningen. Heidi efterlyser flere 

argumenter for hvorfor den virtuelle undervisning ikke skal følge timetallet. 

 

 

54. Budgetstatus 

- Se bilag 

(SHC / 5 min) 

Referat: 



 
Vi har pr. 31/1 brugt ca. 45 % af budgettet. Forventning om at skolen komme ud med et 

mindre overskud.  

 

 

55. Orientering om budget udfordring/praksis 

(BHL / 5 min) 

Referat:  

- Bo orienteret om at det er kommet ny direktør på området som ser på budgetterne på en 

lidt anden måde anden måde end skolerne har været vant til. Det har betydet at skolerne 

har skulle finde et beløb til en bufferpulje som skulle dække evt. underskud inde for børne 

og unge området.  

- Skolebestyrelsen ønsker at tag kontakt til de andre skolebestyrelser for at høre om deres 

mening til en fælles bufferpulje, da skolebestyrelsen finde det meget betænkeligt at 

skolen ikke kan regne med at have råderet over hele den politiske godkendte tildeling.  

 

 

56. Dannelse af kommende skoleår 

(BHL / 10 min) 

 

- Resursetildeling 2021-2022   

Budgettildeling til skolen er nu besluttet - se bilag. Samlet set har Fladsåskolen storset 

den samme tildeling som i det her skoleår. Forskellen er at vi næste år får mindre beløb til 

almen undervisning, men et tilsvarende stort beløb til 20.2. SFO er uændret.   

 

- Forventet normeringer:  

- Vi forventer at skal ansætte en lærer og en pædagog mere til næste år, 

pædagogansættelsen er afhængig hvordan børnetallet i SFO udvikle sig de næste par 

måneder.  

- Udkast til timefordelingsplan 2021-2022 (beslutning): Godkendt 

- Klassedannelser: 1) Klassesammenlægning af nuværende 4. årgang afd. Korskilde   

      (måske i løbet af foråret) (beslutning):  

Der er kun 25 elever tilbage på årgangen pr. 1 april. Efter 

sommerferien skal klasserne ligges sammen. Beslutning om at 

skolen allerede nu kan gå i gang med at forbereder klasserne bliver 

sammenlagt og derfor bruger måneder frem til sommerferien på 

sammenlægningen.   

2) Lignende udfordring kunne fx blive tilfældet på 2. årgang afd. 

Korskilde.   

Orientering om at det kan blive en udfordring da der pt. er 28/29 

elever på årgangen. Ingen ændring lige nu  

- Øvrige klasser fremskrives uændret: Godkendt  



 
 

 

 

 

57. Ændring i ordensbekendtgørelse. Tilpasning af skolens ordensregler og foranstaltninger 

- Se 3 bilag. 

Ændringen er grundliggende tilretning af bekendtgørelsesnummer. 

(BHL / 5 min) 

Referat: Godkendt 

 

 

58. Status på busser, transport og trafik 

  

(5 min) 

Referat:  

- Det er stadigvæk ikke endelig besluttet om at Kommunebussernes lukket ruter kan tage 

alle elever med der ikke er visiteret.  Charlotte Rost kæmper videre.    

- Med den nye Kommunebus ordning kan det betyde at der er nogen elever, der får 

længere transporttid, dog sikre det at kan alle komme med.  

 

 

 

59. Orientering om forhold vedr. skolens bygninger og udenoms arealer 

- Herunder forslag om at flytte og samle sfo’en afd. Mogenstrup 

(BHL/SHC – 5min) 

Referat: På Mogenstrup er vi i gang med at samle SFO i B afsnittet, det betyder blandt andet 

at der skal laves to nye klasselokaler, der hvor nuværende SFO-køkken er.  

- Der er i gang med at blive etableret et nyt mødelokale ved indgang til A Afsnittet. 

- Filsearbejdet på Mogenstrup går planmæssigt frem.  

 

 

60. Fokuspunkt: Hvad vil vi som skole være kendt for? 

Status og opfølgning. Corona-situationen har sat en stor bremse for processen.  

Forslag til alternativ fremlægges. 

 

(  / 15 min) 

Referat: 

- Bo forslår at vi vælger en ting i år og at det er noget med teknologiforståelsen. PC til alle 

undtagen 0 og 1 klasser og at vi så de næste tre år tager et nyt emne op hvert år. 

Besluttes at processens skubbes, men at skolen går i gang så hurtig som muligt.    



 
 

 

 

 

61. 1:1 PC/elev 

Forslag til mindre regulering af ordningen. 

(BHL – 10 min) 

 

Referat: 

- Det besluttes at tag ordningen op på næste skolebestyrelses møde. Inden mødet skal der 

undersøges om ordningen også kan bruges på 0-1 klasserne. It vejleder, samt klassernes 

lærer og pædagog inddrages i undersøgelsen.   

-    

 

 

62. Hvordan kan skolebestyrelsen blive bedre til at kommunikerer deres arbejde ud 

( / 10 min) 

Referat:  

- skolebestyrelsens mødes til et ekstra møde online hvor emnet bliver drøftet. 

 

 

63. Opstart af fokuspunkt: Kvalitet på sprogundervisningen  

(Nina / 10 min) 

Referat:  

- Tages på næste møde 

- Punktet omhandler kvaliteten, kulturen og indstillingen til sprogundervisningen.  Hvordan 

kan vi blive bedre på skolen. Punktet tages op næste gang og rykkes op på dagsorden, så 

der er tid til drøftelsen. 

 

64. Eventuelt 

(5 min) 

Referat:  

 

 

 

65. Punkter til kommende bestyrelsesmøder  

Kvalitet på sprogundervisningen. 

Hvad vil som skole være kendt for  

Talent udvikling. 



 
 

 

 

 

 

Møderække skolebestyrelsen Fladsåskolen 

26/08  onsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

07/10  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

01/12  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

11/02  torsdag Teams   kl. 19-21 

10/03  onsdag Teams   kl. 17-19 

21/04  onsdag afd. Korskilde   kl. 19-21 

08/06  tirsdag afd. Mogenstrup  kl. 17-19 

 


